
 

 

Aneta Grudlová, Herron&Sons, Irsko 

 

Moje stáž se konala v irském městě jménem Sligo a strávila jsem tam 4 týdny. 

Jsem moc ráda, že jsem se díky Obchodní akademii v Prostějově a programu Erasmus+ mohla 

zúčastnit této stáže, jelikož pro mě měla samá plus. 

Pracovala jsem ve firmě Herron&Sons a mým hlavním úkolem byla práce s kancelářskou 

technikou, skenování faktur a zapisování údajů do softwaru. Tato firma je velkoobchod se 

zahradními pomůckami. Kolektiv v kanceláři byl velmi milý a přátelský. Bylo nás tam přesně 

10, včetně nás studentů.  

V práci jsem hlavně třídila faktury. Mým úkolem bylo často jejich skenování, nebo seřazování 

podle data a abecedy. Pracovala jsem s programem Trax, do kterého jsem skenovala a 

zapisovala údaje z faktur. Také jsem opisovala čísla faktur pro šéfa do Excelu. Ukládala jsem 

potřebné faktury do počítače a zakládala je do nově vytvořených složek, se kterými jsem 

chodila do skladu. Tiskla jsem papíry z DPD ohledně dopravy. Poslední týden jsem pracovala 

s programem INTACT. 

Atmosféra na pracovišti byla pohodová. Každý si pracoval svým tempem a nikdo se nikam 

nehnal.  

Díky této stáži jsem se přestala stydět mluvit anglicky. Postupem času jsem si i všimla toho, 

že jsem jim rozuměla čím dál více  - rodině i šéfům. 

Bydlela jsem s dalšími 2 studenty. Bydleli jsme v domě  kousek od centra. V rodině byly i 

dvě jejich děti. Měli psa a kočku a všichni byli přátelští. Na svačinu jsme dostávali toust se 

sýrem a šunkou a nějaké sladkosti. Večeře jsme měli různé - lasagne, pizza, hranolky atd. 

Ve volném čase jsem chodila po městě nebo v okolí domu. Byli jsme i na výletech: Glencar 

Waterfall, Mullaghmore, Lissadell House, Dublin, Galway. 

Z grantu jsme měli placené ubytování, letenky, stravování u rodiny, kapesné, MHD i letenky. 

Před stáží jsem chodila na přípravné kurzy, které probíhaly jednou týdně. Učili jsme se tam 

slovíčka, která se nám hodila na letišti, při objednávaní jídla atd.  

Stáž se za mě vydařila nejlépe, jak mohla. Měla jsem dobrou práci i rodinu. Kdybych se měla 

znovu rozhodnout, jestli jet nebo ne, určitě bych hned jela.  



 

 

Ze začátku pro mě bylo obtížné pochopit, jak jezdí auta a autobusy, jelikož jezdí po druhé 

straně, ale časem jsem si zvykla a bylo to v pohodě.  

 


